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Møde Brugerrådets Generalforsamling 

Tid 26. marts 2025 kl. 16.00 

Sted Mødelokale 3, Haraldslund Vand- og Kulturhus 

Sagsnr./Dok.nr. 2025-009782 / 2025-009782-2 

 

1. Valg af dirigent og referent. 
Velkomst ved formanden og valg af dirigent og referent 
 
Dirigent: Søren Steensen 
Referent: Inger Johansson 
 
Dagsordenen blev godkendt  
Det blev bemærket, at indkaldelser fremover gerne må gøres mere synlige - f.eks. opslag 
forskellige steder i HL.  
 

2. Formandens beretning. 
Beretningen er vedlagt referatet i sin fulde ordlyd. 
 
Følgende bemærkninger og spørgsmål kom frem: 
 
Parkering omkring HL blev diskuteret - er der for mange handicappladser ? Svært at finde 
p- plads når der er fodbold på stadion. Jørgen henviser til det kommende politiske møde 
den 2-4, hvor emnet evt. kan diskuteres yderligere. 
 
 

3. Inspektørens beretning. 
 
Beretningen er vedlagt referatet  
 
Følgende bemærkninger kom frem: 
Det er et stort ønske fra svømmeklubben, at fliserne i bassinet bliver repareret. 
Troels undersøger om der kan laves en nødreparation, men vi er underlagt forvaltningens 
prioritering. 
 
Åbningstider blev også diskuteret - især set i lyset af, at svømmehallen på Østre Alle er 
lukket. Der er generelt mere pres på de andre svømmehaller nu. 
 
Så blev også den beretning godkendt! 
 
 

4. Indkomne forslag 
Forslag der ønskes behandlet på generalforsamlingen indsendes på mail senest 8 dage 
før generalforsamlingen til formanden Jørgen Andersen. Mail:jbirkemose54@gmail.com 

 
 Ingen forslag 
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5. Vedtægtsændringer 
Forslag der ønskes behandlet på generalforsamlingen indsendes på mail senest 8 dage 
før generalforsamlingen til formanden. 
 

 Ingen forslag 
 
 

6. Valg af fire medlemmer til brugerrådet 
a. Jørgen Andersen (formand) genopstiller 
b. Torben Knudsen genopstiller 
c. Henrik Juul genopstiller 
d. Jesper Balle genopstiller ikke 

 
Foruden de fire kandidater meldte Søren Bové fra Aalborg svømmeklub sig som kandi-
dat. 
 
Der var fredsvalg, så de 4 ovennævnte kandidater er nu valgt  
 
Der var i alt 20 stemmeberettigede deltagere til stede. 

 
 

7. Valg af 2 suppleanter 
a. Torben Vandet genopstiller 
b. Ole Nielsen genopstiller 

 
Torben Vandet og Ole Nielsen fra brugerrådet ønskede genvalg og der var ingen 
modkandidater, så det blev genvalg her osse. 

 
8. Evt. 

 Troels gør opmærksom på, at projekt “ Repair- cafe” starter i HL den 2-4. 
 

 Der efterspørges flere stikkontakter i hhv omklædningsrummene og i cafeen . 
Troels går videre med det forslag. 

 
 Der efterspørges flere muligheder for gus - der arbejdes på sagen siger Troels. I 

sammen forbindelser blev der gjort opmærksomt på, at ovnen i den udendørs 
sauna snart skal skiftes ud. 
 

 Der efterspørges MEGET et større koldtvandskar 
 

 Og hårtørrer- situationen i dameomklædningen bliver nævnt som noget, man må-
ske kunne forbedre!  
 

 En ide om, at man måske kunne entrere med en grøntsagsvogn på forpladsen i 
sommerhalvåret blev mødt med stor interesse.  

 
 

 Dirigenten takkede for god ro og orden og formanden sagde tak for godt frem-
møde. 
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